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 БЕЧ - Влада још није разматрала којом ће динамиком новац од концесије Аеродрома
Никола Тесла бити уплаћиван у буџет, нити како ће тај новац бити трошен, изјавио је
данас министар финансија Душан Вујовић, наводећи да је пре три године идеја била да
новац од концесија не иде у потрошњу, већ да се троши за стратешке циљеве.

  Стратешки циљеви су, с једне стране отплата наслеђених најскупљих дугова, а са
друге финансирање инвестиционих пројеката, објаснио је Вујовић новинарима на
маргинама конференције Јуромани у Бечу.   

"Омогућићемо себи да радимо инвестиционе пројекте, да се не задужујемо, да враћамо
кредите и да имамо стратешке инвестиције", рекао је министар.

  

Вујовић је навео да је ове године у плану да се из текућих вишкова или из прилива попут
овог од концесионог уговора, рефинансирају или отплате најскупљи кредити који
допевају у 2018.

  

"Те кредите, које отплаћујемо по стопама од 7,5 одсто, 7,7 или 8 одсто, би требало да
отплатимо, па чак и ако у те сврхе треба да се задужујемо. Зато што би се сада
задужили по стопи од 1,5 или 2 одсто, уместо тих осам одсто", објаснио је министар
финансија.
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